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Geacht college, 
 
Het afgelopen jaar heeft er in de gemeente op het gebied van het afvalbeleid een grote verandering 

plaats gevonden. Het overgrote deel van de inwoners van Hengelo brengen nu hun afval zelf weg 

naar de ondergrondse afval containers. 

Er wordt sterk aangedrongen op het scheiden van afval. Er zijn bij de PVV Hengelo vragen gekomen 

van mensen die in hoogbouw wonen en zich afvragen waarom zij hun GFT niet moeten scheiden. 

Ook in hoogbouw hebben mensen GFT afval, van groente en fruit, maar ook van bloemen/ planten in 

huis en op het balkon etc. 

Hengeloërs die in hoogbouw wonen, kunnen het GFT afval niet kwijt en moeten dit bij het restafval 

in de ondergrondse container gooien.  Zij hebben dus meer “restafval”, waardoor zij dus ook meer 

moeten betalen. 

PVV Hengelo heeft hierover de volgende vragen: 

1. Hoeveel hoogbouw‐huishoudens zijn er in Hengelo? 
2. Is het destijds een bewuste keuze geweest om geen (ondergrondse) GFT containers bij 

hoogbouw te plaatsen? 
       Zo ja, waarom? 
3. Is er nagedacht over een alternatief voor mensen die in hoogbouw wonen, om hun GFT kwijt te 

kunnen? Bijvoorbeeld 1 x per maand een container neer te zetten, waar zij hun GFT in kwijt 

kunnen. 

4. Is het college bereid na te denken over een oplossing? 

Zo nee, waarom niet? 

Zo ja, hoe is het college voornemens een gft afval punt voor hoogbouw te bewerkstelligen? 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 


